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nSakarya Barosu ile Geyve Belediyesi 
arasında ‘Baro ve Belediye İş Birliği ile 
Adli Yardım Projesi’ adı altında protokol 
imzalandı
Protokol, Geyve Belediyesi’nde, Belediye 
Başkanı Metin Atalay ve Baro Başkanı Av. 
İlknur Ebiz Yıldız tarafından imzalandı. 
Protokol ile Sakarya’da yaşayan ve maddi 
açıdan güçsüz oldukları için adalete 
erişimde zorlanan vatandaşlara Baro ta-
rafından sunulan adli yardım hizmetinin 
maddi kaynağı artırıldı. 

nTÜİK verilerine göre, Yurt Dışı 
Üretici Fiyat Endeksi (YD-ÜFE) 
2023 Eylül’de bir önceki aya 
göre yüzde 0,59 azalırken, bir 
önceki yılın aynı ayına göre 
yüzde 57,25 arttı  ►4’te

nTOBB verilerine göre, eylül ayın-
da 2 bin 96 şirket daha kapandı ve 
böylece yılın ilk 9 ayında toplam 
15 bin 888 şirket kapanmış oldu   
►Haberi 4’te

►Hüsameddin Acar’ın yazısı 5’teHüsameddin Acar’ın yazısı 5’te ►Aylin Yüksel’in yazısı 2’deAylin Yüksel’in yazısı 2’de

Kongreler Partiyi Yeniler!Kongreler Partiyi Yeniler!

nAdapazarı Belediyesi tarafından 
şehrin kalbinde hayata geçirilen Ada 
Hayat Yerinde Kentsel Dönüşüm 
Projesi kapsamında çalışmalar hızla 
sürüyor. Saha çalışmaları ile birlikte 
hak sahiplerine de Çevre Şehircilik ve 
İklim Değişikliği Bakanlığı tarafından 
kira yardımları ödenmeye devam edi-
yor. Eylül 2023 – Şubat 2024 aylarını 
kapsayan 5 aylık toplu ödeme de ger-
çekleşirken böylelikle 12 aylık ödeme 
tamamlandı ve yapılan bu çalışma, 
hak sahipleri tarafından memnuni-
yetle karşılandı. Haberi 5’te

Bakan Koca’dan 
SEAH paylaşımı
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KalaycıKalaycı’’dan basında dan basında 
maliyet mesajı!maliyet mesajı!

GündoğduGündoğdu’’dan Ferizlidan Ferizli’’ye ye 
ışık tutan açıklamalarışık tutan açıklamalar

Baro ile Geyve BelediyesiBaro ile Geyve Belediyesi
PROTOKOL IMZALADIPROTOKOL IMZALADI

Dünya dönüyor!Dünya dönüyor!
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SAKARYA’DA SAHTE SAKARYA’DA SAHTE 
ILAÇ OPERASYONUILAÇ OPERASYONU
Yurt dışından kaçak yollarla getirdikleri ham maddelerle MS, SMA ve kanser hastalık-
larına yönelik sahte ilaç üreterek satan şebekeye operasyon yapıldı. Ecza depoları ve 
eczanelerde bile satılan ilaçlarla ilgili Sakarya’da 47 adrese baskın gerçekleştirildi.
SAKARYA’DA 47 ADRESE BASKIN
nYapılan kapsamlı soruşturmada, üretilen sahte 
ilaçların bir kısmının da yurt dışına yine kaçak 
yollarla gönderildiği, bir kısmının ise ecza de-
polarında ve eczanelerde satıldığı tespit edildi. 
Sahte ilaç soruşturması kapsamında, olayla ilgisi 
bulunan 19 şüpheli şahıs ve 47 adres belirlendi. 
Bakırköy Sulh Ceza Mahkemesi’nce alınan karar 
ile örgütlü bir şekilde kişilerin hayatını ve sağlı-
ğını tehlikeye sokacak ilaçlar üreten, depolayan 
ve satan şüpheli şahısların gözaltına alınması 
ve sahte ilaçların tespiti için İstanbul, Bursa ve 
Sakarya’da 47 adrese operasyon düzenlendi.
11 ŞÜPHELİ GÖZALTINDA
n47 adreste yapılan aramalar sonucunda, 
11 şüpheli şahıs yakalanarak gözaltına alındı. 
Üretilen sahte ilaçlara ise el konuldu. Operasyon 
kapsamında Sakarya’nın Karasu ilçesindeki bir 
adrese baskın yapıldığı öğrenilirken, ayrıntılarına 
ulaşılamadı.

 Darıçayırı Darıçayırı’’nda sondaj nda sondaj 
 çalışmaları başladı çalışmaları başladı
nSakarya’nın vizyon projelerinden olan 
Darıçayırı Barajı’nın gövde yapımı için 
sondaj çalışmaları başladı. Proje ile ilgili 
açıklama yapan Başkan Yüce, “ Yıllık 6 mil-
yon kWh enerji ile üreten şehir Sakarya’nın 
üretim gücüne enerji katacak Darıçayırı 
Barajı’nın saha çalışmalarına başladık. 
Rabbim atılan her adımı hayırla sonuçlan-
dırsın” dedi.

nTBMM Genel Kurul 
Meclisinde basın 
maliyet unsurları hak-
kında da önemli açık-
lamalarda bulunan 
MHP Konya Milletve-
kili Mustafa Kalaycı, 
“Büyük bir özveriyle 
görevlerini yapmaya 
çalışan, esasen vaz-
geçilmez bir kamu görevi icra eden yerel 
basın maliyet unsurlarını karşılayabilmede 
zorlanmaktadır” dedi. ►Haberi 5’te
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KOMŞUDA YAKALANDILAR!
Aynı zamanda kozmetik, gıda ve çocuk kıyafeti 
çaldığı şüphelenen 3 hırsızlık zanlısı Sakar-
ya’dan İzmit’e giderken otoyolda Kocaeli polisi 
tarafından yakalandı. Hırsızlık iddiasıyla mahke-
meye çıkarılan 3 şüpheli tutuklandı.

Ulaştırma ve Altyapı Bakanı 
Abdulkadir Uraloğlu, TÜRK-
İŞ Genel Başkanı Ergün 
Atalay’ı makamında ziyaret 
etti. TÜRK-İŞ Genel Başkanı 
Atalay, “Raylı sistem projesi-
nin bir an önce hayata geç-
mesini temenni ediyorum” 
dedi.►Haberi 6’da

“Raylı sistem bir an 
önce hayata geçmeli”

“İsrail’in saldırısı 
insanlık suçudur”

nMerkez Parti 
Sakarya İl Baş-
kanı Cevdet 
Çelik, İsrail’in 
Gaze’ye yap-

tığı saldırılar 
hakkında konuş-

tu. Çelik, “İsrail’in bu saldırıları 
katliam, insanlık ve savaş suçu-
dur” dedi. /►Haberi 6’da

Yazıcı’dan Yazıcı’dan 
SOSB Camii SOSB Camii 

müjdesimüjdesi
nSakarya 1. OSB Sanayi Bölgesi Yöne-
tim Kurulu Başkanı Bülent Yazıcı SOSB 
Camii’nin temelini yakında atacaklarını 
duyurdu. Yazıcı, “Otuz yılını bu sene dol-
duran bir OSB’nin önemli eksiklerinden 
biri olan SOSB CAMİİ’nin temelini pek 
yakında atacağız. Az önce son toplan-
tımızı yaptık ve resmi süreç başladı” 
diyerek müjdeli haberi paylaştı.

Genç girişimciler üyelerini seçti

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası koordinatör-
lüğünde faaliyetlerini sürdüren Türkiye Odalar 
ve Borsalar Birliği (TOBB) İl Genç ve Kadın Giri-
şimciler Kurulları İcra Komiteleri asil ve yedek 
üyelerini seçti. ►Haberi 7’de

nFerizli Esnaf ve Sanatkârlar Odası’nın düzenle-
diği esnafın sorunlarıyla ilgili istişare toplantısına 
davet edilen Ferizli Belediye Başkanı İsmail 
Gündoğdu esnafla buluştu.
nGöreve geldikleri 2019 yılında karşılaştıkları 
mali zorluklardan bugünkü sağlam mali yapıya 
uzanan süreci değerlendiren Başkan Gündoğ-
du, “2019’da görevi devraldığımızda sadece 7 
milyonluk bir bütçemiz bulunurken, 26 milyon-
luk bir borç yükümüz vardı. Bu zorlu dönemde 
bile çalışanlarımızın haklarını gözetmeye özen 
gösterdik. Şu an emekli olan personelimize 5 
milyonluk toplu ödeme yapabilecek güçteyiz” 
dedi. ►Haberi 7’de

nPamukova Pınarlıbacı İlk ve 
Ortaokulu öğrencilerinin, İsrail 
ordusunun Gazze Şeridi’ne yönelik 
yapılan saldırılara tepki göstermek 
ve Filistinlilere destek vermek 
gayesiyle hazırladıkları koreografi 
duygulandırdı. ►Haberi 9’da

nAltın fiyatlarında yükseliş 
devam ederken, haftanın 
son işlem gününde yeni 
zirve seviyelere ulaşıldı. 
►Haberi 4’te

Çocuklardan Çocuklardan 
duygulandıran duygulandıran 
koreografikoreografi

Üretici enflasyonu Üretici enflasyonu 
yüzde 57,25 olduyüzde 57,25 oldu

9 ayda binlerce  9 ayda binlerce  
şirket kapandı!şirket kapandı!

Altın fiyatlarında hızlı yükseliş Altın fiyatlarında hızlı yükseliş 

Adalı kadın yazarlar 
sapanca da

Doğalgazda 
sert yükseliş!

Haberi 2’de Haberi 4’te

Vebali Hepimizin Vebali Hepimizin 
Boynunda…Boynunda…


